

01 May 2019

To whom it may concern

LETTER OF AUTHORIZATION  
ПИСЬМО АВТОРИЗАЦИИ

We, **IBERCUT Tools**, hereby authorize the company «**Individual entrepreneur Kozel, Siarhei I.**» **Kobrin of Dzerzhinsky St. 52/2 sq. 19, Republic of Belarus**, to offer and sell our products under our trademarks **IBERCUT™** and **MEF.TOOLS™** in the territory of Republic of Belarus and act as our representative for technical support and building distribution network.

Мы, **IBERCUT Инструменты**, авторизуем компанию "**Индивидуальный Предприниматель Козел Сергей Иванович**", г.Кобрин ул.Дзержинского 52/2 кв.19, Республика Беларусь, заниматься поставками инструмента под нашими марками **IBERCUT™** and **MEF.TOOLS™** на территории Республики Беларусь, а также развивать дилерскую сеть и осуществлять техническую поддержку клиентов.

For further assistance, please contact:

По дополнительным вопросам пожалуйста обращайтесь:

**Individual entrepreneur Kozel, Siarhei I.**

Address: 225308, the Brest region, Kobrin of Dzerzhinsky St. 52/2 sq. 19

Phone: +375 29 82 82 252

Mr. Sergey Kozel

This authorization letter is valid until December 31th, 2020.

Данное письмо авторизации действительно до 31 декабря 2020г.



/ D. Carvalho Peyroteo

With best regards / С уважением,

D. Carvalho Peyroteo,

CEO IBERCUT Tools